



## Referat

**Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 24.09.2024, kl. 17.00**

**Til stede:** Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Lotte Nielsen, Ejnar Hobolth, Vidar Pedersen og Bente Siggaard Andersen

**Fraværende:**

**Referent:** Bente Siggaard Andersen

Dagsorden		Opfølgning
Godkendelse af referat fra sidste møde.	-	
Kommende Arrangementer	<p>5.-6. oktober Kreds 4, Kval. nord. Kort er bestilt. TL- Jens Abildgaard, Keld står for forplejning. Der deltagere 10 hold. Slutter søndag kl. 18</p> <p>Sølvpoint 26.10 kl. 12- 175 kr. for deltagelse. Præmier 600-400-200. Martin er turneringsleder. Tilmeldingsfrist. 18.10</p> <p>Kathrine retter indbydelse og sender til BSA og Distriktet. BSA opretter på hjemmeside. Kathrine sørger for forplejning. Lotte passer butikken.</p> <p>Efterårsferien. Tommy arrangerer en Monrad onsdag den 16. oktober kl. 19, tilmelding på nettet (BSA). Du kan godt tilmelde dig som enkeltperson. Afholdes ved min 16 deltagere. Der bestilles 5 x 28 sæt</p>	
Status på spilledage	<p>Tirsdag eftermiddag kører.</p> <p>Der høje spillerantal onsdag, har afledt et problem i forhold til, at er svært at finde substitutter. Dette har givet anledning til en del kaos. Det skal overvejes at der sættes et max. antal for spillere onsdag aften.</p> <p>Torsdag kører.</p>	
Status på undervisning	Udsættes til næste møde	
Bridgehuset	<p>Der mangler lys i lokale 2. Der montres kantbelysning tilsvarende lokale 1. Keld kigger på sagen, når han har tid.</p> <p>Tommy og Ejnar vil gerne assistere med opgaven.</p> <p>Der er problemer med at kortblandemaskinen ofte laver stop under blanding af kort. Det anbefales at valsen renses for hvert ca. 20. blandede spil. Det skal undersøges om der er en sammenhæng mellem korttype og fejl.</p>	



Dagsorden		Opfølgning
	Den ene blandemaskine sendes til service, og det undersøges om der kan indkøbes reserve valser, så disse kan udskiftes hvis der er behov.	
Økonomi / Medlemmer	De fleste medlemmer har betalt og BC3 opdateres inden 1.10.	
Udlån/Udlejning af bridgehuset	Ejnar kommer med et forslag til opdatering af priser og vilkår på næste møde.	
Evt.	Tommy indkøber prøver på kortmapper med bedre vedhæftning for diverse klistermærker.	
<b>Næste møde</b>	22.10 kl. 17.00	